
Protok6l nr I z Posiedzenia Komisji Skarg, Wnioskdw i Petycji

odbytego w dniu 05.12.2018 r.

Porz4dek posiedzenia:

L Przeprowadzenie wybor6w przewodnicz1cego i wiceprzewodniczEcego Komisji
Skarg, Wniosk6w i Petycji

2. Om6wienie material6w przygotowanych na najblilsz1 Sesjg Rady Gminy
3. Sprawy r6ime

Sklad komisji:

1. Dukat Malgorzata
2. Jaksik-Szyja Sylwia
3. Szyja Danuta
4. ZakHewyk

Ad. 1. Komisja swoje obrady rozpoczEla od wybrania przewodnicz4cego oraz
zastgpcy. Na stanowisko przewodnicz4cego zaproponowano kandydaturg MaNgorzaty
Dukat, natomiast na stanowisko zastgpcy przewodnicz4cego Danutg SzyjE. Wyb6r
potwierdzono glosowaniem. Wszyscy czlonkowie komisji dokonali jednogloSnego
wyboru. Odczytano r6wnieZ protok6l z obrad I Sesji Rady Gminy. Nie wniesiono Zadnych
uwag.

Ad. 2. Kolejnym punktem posiedzenia bylo przeanalizowanie material6w
przygotowanych na kolejn4 Sesjg Rady Gminy, tj. stawki podatku od nieruchomoSci oraz
od Srodk6w transportu na rok 2019. Propozycje stawek podatkowych przedstawil w6jt
gminy Wieslaw Szymczyk. Czlonkowie komisji zapoznali sig r6wnie| z propozycjami
przygotowanymi przez Komisjg Budzetu i Rozwoju Gminy oraz Komisjg Rewizyjn4.
Czlonkowie Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji przychylili sig do vryzej wymienionych
propozycji. W dalszej kolejnoSci om6wiono problem wystgpowania azbestu na terenie
gminy oraz przedlo2ono do wgl4du radnych ,,Program usuwania azbestu i wyrob6w
zawieraj4cych azbest z terenu Gminy Starcza na lata 2018-2032". Program ten otrzymal
pozytywn4 opinig Regionalnej Dyrekcji Ochrony Srodowiska oraz Sanepidu. W6jt
poinformowal r6wnie2, 2e od roku 2019 bgdzie wystgpowa6 mo2liwoSi skladania
wniosk6w o usunigcie azbestu oraz wyrob6w zawrerajqcych azbest z budynk6w
mieszkalny ch or az gospodarczych.

Ad.3. W czasie trwania posiedzenia om6wiono takZe inne sprawy bieirEce. Do 6
grudnia gmina mazlo|yc wniosek o dotacjg (mikrogrant) pn. ,,Gmina Starcza dla rozwoju
kompetencji cyfrowych mieszkanc6w regionu" - w zwiqzku z aplikowaniem w projekcie
,,E-aktywni mieszkaricy wojew6dnwa Slqskiego i opolskiego". Gmina Starcza skladad
bgdzie wniosek z dzialania 3.1 ,,Dzialania szkoleniowe na rzecz rozwoju kompetencji
cyfrowych" Programu Operacyjnego Cyfrowa Polska w partnerstwie z Fundacj4
Wspierania Zrov'now ahone go Rozwoj u.



W6jt oznajmil r6wnie2, 2e w ramach dzialania 9.1.2 Aktywna integracja,
Wzmacnianie potencjalu spoleczno-zawodowego spolecznoSci lokalnych - RIT zostal
zlohony wniosek pn. ,,Kurs na cel" skierowany do mieszkafc6w obszaru
rewitalizowanego gminy celem zwigkszenia atrakcyjnoSci spolecznej i zawodowej os6b
zamieszkuj 4cych tereny Rudnika Malego i LySca.

Kolejny z wniosk6w - ,,Przebudowa drogi gminnej ul. tr 4kowej w miejscowoSci
Rudnik Maly", kt6ry zostal zlozony w ramach dzialania Budowa lub modernizacja dr6g
lokalnych z PROW na lata 2014-202A znajduje sig na 10 miejscu listy operacji
informuj 4cych o kolej no5ci przyslugiwania pomocy Urzgdu Marszalkowskiego.

W6jt om6wil r6wnie2 obecnie realizowany projekt pn.: ,,Kompleksowa
termomodemizacja budynk6w u2ytecznoSci publicznej w Gminie Starcza z wymianq
2r6det ciepla" w ramach RPO Wojew6dztwa Sl4skiego na lata 2014-2020, dzialania
4.3.2. EfektywnoSi energetycznai odnawialne 2r6dla energii w infrastrukturze publicznej
i mieszkaniowej RIT.

Przedmiotem projektu jest kompleksowa termomodernizacja nastgpuj4cych budynk6w:
- Budynek u2ytecznoSci publicznej (bank) w Starczy,
- Budynek OSP Lysiec,
- Budynek OSP Rudnik Maly,
- Budynek przedszkola w Starczy.

W ramach projektu rozpoczgly sig roboty budowlane polegaj4ce m.in. na dociepleniu
Scian, strop6ddach6w, podl6g, wymianie okien, bramo drzwi, modernizacji instalacji c.o.,
c w.u. oraz 2r6del ciepla - wynikaj4ce z audyt6w energetycznych. Zapewniony zostal
nadzbr inwestorski i promocja projektu. Dodatkowo w ramach koszt6w
niekwalifikowanych planuje sig wykonanie rob6t budowlano - remontowych.

Ostatnim punktem posiedzenia bylo opracowanie przez komisjg wniosku dotycz4cego
ustawienia znak6w przystankolvych w miejscowoSci Starcza, przy ulicy Gminnej oraz
Targowej. Wniosek zostal opracowany w oparciu o wczeSniejsze pro3by mieszkanc6w
gminy.

Na tym zakohczono posiedzenie komisji. Nie wplynEly Zadne skargi oraz petycje.
Protok6l sporz4dzon o oraz zatwierdzono.
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